





## ຂໍ້ແນະນຳ ແລະ ເງື່ອນໄຂການນຳໃຊ້ບັດ BCEL Prepaid Mastercard

**ບັດຕື່ມເງິນ Prepaid Mastercard ຂອງ ທຸລະກຳ ມີ 3 ຮູບແບບຄື:** 1. **My Way Prepaid Mastercard:** ບັດຕື່ມເງິນທີ່ສາມາດອອກແບບໜ້າບັດໄດ້ເອງຕາມຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກຄ້າ, ເຊິ່ງສາມາດເຂົ້າລິ້ງເພື່ອອອກແບບບັດຜ່ານທາງເວັບໄຊ <https://bcelmyway.com> ຫຼັງຈາກນັ້ນໃຫ້ເອົາລະຫັດລົງທະບຽນມາສະແດງກັບພະນັກງານຢູ່ບ່ອນບໍລິການຂອງ ທຸລະກຳ ພ້ອມທັງປະກອບແບບຟອມສະໝັກບັດ 2. **Standard Prepaid Mastercard:** ບັດແບບຕື່ມເງິນຮູບແບບທົ່ວໄປ (ບໍ່ສາມາດອອກແບບໜ້າບັດເອງໄດ້) 3. **Virtual Prepaid Mastercard:** ບັດຕື່ມເງິນສະເໝືອນຈິງ ສາມາດໃຊ້ຈ່າຍຜ່ານທາງອອນໄລໄດ້ເທົ່ານັ້ນ (ນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນບັດທີ່ສະແດງໃນ BCELOne, ບໍ່ມີບັດພາສຕິກໃຫ້).

ບັດຕື່ມເງິນ Prepaid Mastercard ສາມາດນຳໃຊ້ເພື່ອເຮັດທຸລະກຳຕ່າງໆເຊັ່ນ: ຊຳລະສິນຄ້າຜ່ານເຄື່ອງຮັບບັດ, ຊຳລະສິນຄ້າ ແລະ ບໍລິການຜ່ານທາງອອນໄລ ແລະ ສາມາດນຳໃຊ້ເພື່ອຖອນເງິນສົດຢູ່ຕູ້ເອທິເອັມໄດ້ທົ່ວໂລກທີ່ຮອງຮັບບັດ Mastercard (ຍົກເວັ້ນບັດ Virtual Prepaid Mastercard)

### I. ຂໍ້ແນະນຳໃນການອອກບັດ BCEL Prepaid Mastercard (ແບບຕື່ມເງິນ)

- ຜູ້ສະໝັກບັດຕ້ອງມີ 1 ບັນຊີເງິນຝ່າກນຳ ທຸລະກຳ ເພື່ອນຳໃຊ້ໃນການກວດຂໍ້ມູນຂອງຜູ້ສະໝັກ; ບັດ Prepaid Mastercard ສາມາດອອກໄດ້ພຽງແຕ່ບັດຫຼັກເທົ່ານັ້ນ ບໍ່ສາມາດອອກບັດເສີມໄດ້.
- ບັດ Prepaid Mastercard ແມ່ນບັດທີ່ບໍ່ໄດ້ຜູກກັບບັນຊີ ແລະ ຈະນຳໃຊ້ວົງເງິນໃນບັດໂຕຈິງຕາມທີ່ໄດ້ຕື່ມເງິນເຂົ້າບັດ, ເຊິ່ງເຈົ້າຂອງບັດສາມາດຕື່ມເງິນໄດ້ດ້ວຍສະກຸນໂດລາ ຜ່ານ BCEL One ຫຼື ຜ່ານບ່ອນບໍລິການຂອງ ທຸລະກຳ ທົ່ວລະບົບ.
- ໃນກໍລະນີປ່ຽນບັດໃໝ່: ພະນັກງານຈະໂອນວົງເງິນໂຕຈິງທີ່ຍັງເຫຼືອໃນບັດເກົ່າໄປບັດໃໝ່ໃຫ້ **ຍົກເວັ້ນ** ກໍລະນີຍັງມີລາຍການຮຽກເກັບຄືງຄ້າງໃນບັດ ແມ່ນຈະບໍ່ສາມາດໂອນເງິນດັ່ງກ່າວອອກໄດ້.
- ໃນກໍລະນີຍົກເລີກການນຳໃຊ້ບັດ: ພະນັກງານຈະສົ່ງຍອດເງິນທີ່ຍັງເຫຼືອໂຕຈິງໃນບັດເປັນເງິນກີບເທົ່ານັ້ນ ນອກຈາກກໍລະນີພິເສດທີ່ເຈົ້າຂອງບັດໄດ້ມີການຕື່ມເງິນເຂົ້າບັດດ້ວຍສະກຸນໂດລາ ພຽງສະກຸນດຽວທຸກລາຍການແມ່ນສາມາດສະເໜີໃຫ້ທະນາຄານສົ່ງເງິນຄືນເປັນເງິນໂດລາໄດ້. ກໍລະນີຍັງມີລາຍການຮຽກເກັບຄືງຄ້າງໃນບັດ ແມ່ນຈະບໍ່ສາມາດໂອນເງິນອອກ ແລະ ບໍ່ສາມາດປິດບັດໄດ້ເທື່ອຈົນກວ່າລາຍການຕ່າງໆຈະຮຽກເກັບມາຄືບຖ້ວນ.
- ເຈົ້າຂອງບັດສາມາດໂອນເງິນທີ່ມີຢູ່ໃນບັດໄປຫາບັດອື່ນໄດ້ ໂດຍການເຂົ້າມາຂຽນໃບສະເໜີຢູ່ບ່ອນບໍລິການຂອງທະນາຄານ **ຍົກເວັ້ນ** ກໍລະນີຍັງມີລາຍການຮຽກເກັບຄືງຄ້າງໃນບັດ ແລະ ຍອດເງິນທີ່ສາມາດໂອນອອກໄດ້ບໍ່ພຽງພໍ ແມ່ນທະນາຄານຈະບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ໂອນເງິນອອກໄດ້.
- ເພື່ອຄວາມປອດໄພໃນການນຳໃຊ້ບັດ ເຈົ້າຂອງບັດຕ້ອງລົງທະບຽນນຳໃຊ້ຜະລິດຕະພັນເສີມຕ່າງໆໃນການຕິດຕາມ ແລະ ຄຸ້ມຄອງການເຄື່ອນໄຫວບັດຂອງຕົນເອງ ເຊັ່ນ: BCEL One ແລະ ຜະລິດຕະພັນເສີມອື່ນໆຕາມຄວາມເໝາະສົມ.
- ກໍລະນີມີລາຍການຄ້າງຊຳລະທຳນຽມຕ່າງໆໃນບັດເກີນ 2 ເດືອນ ທະນາຄານຈະຂຶ້ນແຈ້ງເຕືອນຜ່ານທາງ BCELOne ເພື່ອໃຫ້ເຈົ້າຂອງບັດຊຳລະຄ່າທຳນຽມທີ່ຍັງຄ້າງ. ຖ້າຄືບໍ່ກຳນົດ 3 ເດືອນຍັງບໍ່ມີການຕື່ມເງິນເຂົ້າບັດເພື່ອຊຳລະ, ທະນາຄານສາມາດຕັດເງິນຈາກທຸກບັນຊີຂອງເຈົ້າຂອງບັດທີ່ມີນຳ ທຸລະກຳ ເພື່ອຊຳລະຄ່າທຳນຽມທີ່ຍັງຄ້າງດັ່ງກ່າວຈົນຄືບ. ກໍລະນີບໍ່ສາມາດຕັດເງິນໄດ້ຄືບທະນາຄານມີສິດລ່ອກ ຫຼື ປິດບັດດັ່ງກ່າວເປັນການຖາວອນ. ຖ້າຫາກລູກຄ້າຕ້ອງການນຳໃຊ້ບັດຄືນ ແມ່ນຕ້ອງເຂົ້າມາຂຽນຟອມສະໝັກບັດໃໝ່ ແລະ ຈ່າຍຄ່າທຳນຽມຕາມລະບຽບ.
- ຄ່າທຳນຽມຖອນເງິນສົດຈາກຕູ້ ATM ຂອງຕ່າງທະນາຄານ ລວມເຖິງຖອນຈາກເຄື່ອງຮູດ EDC (ທັງໃນ ແລະ ນອກເຄືອຂ່າຍ) ແມ່ນ 3% (ຕໍ່າສຸດ 3 USD) ຕໍ່ຄັ້ງ; ສຳລັບຄ່າທຳນຽມອື່ນໆເຊັ່ນ: ຄ່າທຳນຽມຂັບດ່ວນ, ອອກລະຫັດໃໝ່, ປ່ຽນບັດໃໝ່ ແລະ ຄ່າທຳນຽມອື່ນໆທີ່ຕິດພັນແມ່ນອີງຕາມລະບຽບທີ່ປະກາດນຳໃຊ້ເປັນແຕ່ລະໄລຍະ. ອັດຕາແລກປ່ຽນໃນການນຳໃຊ້ບັດທີ່ເປັນສະກຸນເງິນຕ່າງກັນກັບບັນຊີທີ່ນຳໃຊ້ເພື່ອອອກບັດ ຫຼື ນຳໃຊ້ຢູ່ຕ່າງປະເທດແມ່ນອີງໃສ່ອັດຕາແລກປ່ຽນປະຈຳວັນທີ່ ທຸລະກຳ ປະກາດໃຊ້; ໃນກໍລະນີ ລາຍການນຳໃຊ້ບັດບໍ່ແມ່ນສະກຸນໂດລາສະຫະລັດ (Non-USD Transaction) ຈະມີຄ່າທຳນຽມສຳຮອງອັດຕາແລກປ່ຽນ 1% ຂອງມູນຄ່າທີ່ຮຽກເກັບເຂົ້າມາໃນລະບົບທະນາຄານ.
- ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມປອດໄພໃນການເກັບຮັກສາບັດຢູ່ທະນາຄານ, ຖ້າລູກຄ້າບໍ່ມາພົວພັນຮັບບັດຫຼັງຈາກ 30 ວັນນັບແຕ່ມື້ຢຸດຮັບບັດ ແມ່ນບັດຈະຖືກປິດ ແລະ ທຳລາຍໂດຍທະນາຄານຈະບໍ່ສົ່ງຄືນທຸກໆຄ່າທຳນຽມໃນການອອກບັດ.
- ຖ້າຕ້ອງການຍົກເລີກການນຳໃຊ້ບັດ ເຈົ້າຂອງບັດຕ້ອງເຂົ້າມາຂຽນໃບສະເໜີດ້ວຍຕົນເອງພ້ອມທັງສົ່ງບັດຄືນໃຫ້ທະນາຄານ ແລະ ຕ້ອງຊຳລະຄ່າທຳນຽມ ຫຼື ລາຍການນຳໃຊ້ບັດທີ່ຍັງຄືງຄ້າງທັງໝົດເສຍກ່ອນ (ຖ້າມີ). ໃນກໍລະນີທີ່ທະນາຄານພົບເຫັນມີລາຍການຄືງຄ້າງ ຫຼື ລາຍການຮຽກເກັບມາພາຍຫຼັງທີ່ແຈ້ງບັດບັດແລ້ວ, ເຈົ້າຂອງບັດຕ້ອງມີພັນທະ ແລະ ຄວາມຮັບຜິດຊອບໃນການຊຳລະຄ່າທຳນຽມທັງໝົດຄືນໃຫ້ກັບທະນາຄານໂດຍບໍ່ມີສິດຮຽກຮ້ອງໃດໆ.

### II. ວົງເງິນໃຊ້ຈ່າຍພ້ອມຈຳນວນຄັ້ງນຳໃຊ້ໃນແຕ່ລະມື້:

ປະເພດບັດ	ຄ່າທຳນຽມສະໝັກບັດ (USD)	ຈຳນວນເງິນຕື່ມໄດ້/ມື້	ຄ່າທຳນຽມບຳລຸງຮັກສາປະຈຳປີ (USD)	ຄ່າທຳນຽມຕື່ມເງິນເຂົ້າບັດ	
				ວົງເງິນ (ໂດລາ)	ຄ່າທຳນຽມ (ໂດລາ)
Virtual Prepaid	10	ຈາກ 10 – 5.000 USD	ບໍ່ມີຄ່າທຳນຽມ	500 ລິງມາ	0,5
Standard Prepaid	15	ຈາກ 10 – 5.000 USD	ບໍ່ມີຄ່າທຳນຽມ	500,01 - 1.000	1
My Way Prepaid	20	ຈາກ 10 – 5.000 USD	ບໍ່ມີຄ່າທຳນຽມ	1.000,01 - 3.000	1,5
				3.000,01 - 5.000	2

ເນື້ອໃນ	ວົງເງິນໃຊ້ຈ່າຍຂອງ Prepaid Mastercard ທຸກປະເພດ	
	ໃນປະເທດ	ຕ່າງປະເທດ
ວົງເງິນໃຊ້ຈ່າຍສູງສຸດ/ມື້ (ໂດລາ)	3.000	5.000
ຈຳນວນຄັ້ງໃຊ້ຈ່າຍ/1 ມື້	15	20
ວົງເງິນໃຊ້ຈ່າຍສູງສຸດ/ຄັ້ງ (ໂດລາ)	3.000	5.000
ວົງເງິນຖອນສິດ/1 ມື້ (ໂດລາ)	1.000	1.500
ຈຳນວນຄັ້ງຖອນສິດ/1 ມື້	10	15
ວົງເງິນຖອນສິດສູງສຸດ/ຄັ້ງ (ໂດລາ)	1.000	1.500
ວົງເງິນໃຊ້ຈ່າຍອອນລາຍສູງສຸດ/1 ມື້ (ໂດລາ)	15	20
ຈຳນວນຄັ້ງໃຊ້ຈ່າຍອອນລາຍ/1 ມື້	3.000	5.000

### ໝາຍເຫດ: ວົງເງິນໃນການຕື່ມເງິນ ແລະ ຄ່າທຳນຽມສຳລັບບັດ Prepaid Mastercard ອາດມີການປ່ຽນແປງຕາມການປະກາດໃຊ້ແຕ່ລະໄລຍະ.

ໂດຍການລົງນາມ ແລະ ລາຍເຊັນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ອ່ານ ແລະ ເຂົ້າໃຈທຸກຂໍ້ແນະນຳ ແລະ ເງື່ອນໄຂການນຳໃຊ້ຂ້າງເທິງນີ້ເປັນຢ່າງດີ, ຍິນຍອມ ແລະ ພ້ອມປະຕິບັດຕາມລະບຽບທີ່ທະນາຄານວາງອອກຢ່າງເຂັ້ມງວດ ແລະ ຈະບໍ່ມີສິດຕໍ່ວ່າໃດໆ.

(ຜູ້ສະໝັກຮັກສາໄວ້ 1 ສະບັບ)

**ເຊັນຮັບຮູ້ຈາກຜູ້ສະໝັກ**

